

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 2/2012

MINIT MESYUARAT PUSTAKAWAN SISTEM MAKLUMAT MALAYSIA (MySyL) BIL 2/2012

Tarikh : 19 Julai 2012
Hari : Khamis
Masa : 9.00 pagi -5.00 petang
Tempat : Bilik Pendita, Perpustakaan Utama, Universiti Malaya

Yang Hadir:

Pn. Sarifah Abdullah (UIAM) -Pengerusi
En. Shaifol Yazam Mat (UPM)
En. Abu Hassan Ghazali (UUM)
Pn. Nor Asikin Mohamad (UTM)
Pn. Korina Ibrahim (UNIMAS)
Pn. Wan Norizan Wan Mansor (UiTM)
Pn. Zuhaslinda Sulaiman (UiTM)
En. Syed Mohammad Helmy Syed Md. Akhir (UMT)
En. Suhaimi Mohd Sukor (UTHM)
Pn. Zanaria Saupi Udin (UM)
Pn. Sharifah Fahimah Saiyed Yeop (UTP)
En. Mohd Kamal Mohd Yusoff (UniKL)
En. Khairul Asyrani Sulaiman (UPSI)
En. Rozman Che Ross (UPSI)
En. Norkamarizal Kamarudin (MMU)
En. Mohd Shahrul Annuar Alawi (UniMAP)
En. Hazmir Hj. Zainal (UKM)
En. Mohd Najib Abdullah (UPNM)
En. Lukman Anwar Arifin (USIM)
Pn. Wan Irma Wan Hamat (UNITEN)
En. Muizzudin Kaspol (UPM) -Setiausaha

Tidak Hadir:

En. Meor Mohd Arafat Mohamad Shahini (USM)
En. Muhammad Syafaruddin Mahali (UMS)
En. Amirul Firdaus Zilah (UMK)
Pn. Amelia Hasan (UMP)
Pn. Rosnorzaini Rusli (UniSZA)
En. Awang Ahmad Munawar Anuar (OUM)
Wakil UTeM

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 2/2012

Bil.	Perkara	Tindakan	Tarikh
MINIT 1.0	UCAPAN ALUAN		
	<p>Pengerusi memulakan mesyuarat dengan bacaan Surah Al-Fatihah.</p> <p>Encik Mahbob Yusof (Timbalan Ketua Pustakawan), Perpustakaan Universiti Malaya, memberi ucapan aluan serta mengalu-alukan kedatangan Pustakawan / Pegawai Sistem dan Teknologi Maklumat ke Mesyuarat MySyL ke-2/2012.</p>	Makluman	
MINIT 2.0	PENGESAHAN MINIT MESYUARAT MySyL 1/2012		
	Minit Mesyuarat MySyL Bil. 1/2012 diluluskan tanpa sebarang pindaan	Makluman	
MINIT 3.0	PERKARA BERBANGKIT		
3.1	<p>Laporan Portal MyUniNet, MyTO dan MyULIS</p> <p>Kemas kini data tesis Mesyuarat dimaklumkan bahawa semua universiti telah mengemaskini maklumat tesis, dan ada universiti yang masih belum mengemaskini rekod tesis kerana masih belum mempunyai koleksi tesis Master dan PhD</p> <p>Penutupan "Server" PERPUN di MMU Mesyuarat dimaklumkan bahawa, <i>server</i> berkenaan telah ditutup, manakala domain <i>server</i> http://perpun.net.my/ telah dihentikan oleh JARING. Walaupun paparan portal masih boleh di akses disebabkan oleh <i>cache</i> dan <i>index</i> pada enjin carian seperti google dan yahoo.</p> <p>"Error URL 24 Pages" pada paparan tesis di portal MyTO Mesyuarat dimaklumkan bahawa, masalah pada link URL untuk data tesis dari UIAM telah dikenalpasti dan masalah berkenaan telah diselesaikan. Punca kesalahan ini adalah pada <i>code php</i> paparan tesis tersebut.</p>	Makluman	
		Makluman	
		Makluman / UIAM Malaysia	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 2/2012

	<p>iii. Perpustakaan Negara Malaysia (PNM) juga telah dimaklumkan mengenai inisiatif MMU ini, dan mendapat maklumbalas positif dari mereka.</p> <p>Mesyuarat bersetuju untuk membuat pautan sistem aplikasi ILL ini dalam Portal MyUniNet</p> <p>3.3 Sistem Aplikasi Katalog Induk PERPUN (KIP) Mesyuarat dimaklumkan bahawa;</p> <p>i. Kebanyakan universiti telah menghantar data MARC kepada UUM, dan UUM telah memuatnaik ke sistem aplikasi KIP</p> <p>ii. Terdapat masalah untuk memuatnaik data yang menggunakan Tag 001 yang memiliki nilai yang sama dengan rekod perpustakaan lain.</p> <p>iii. 3 universiti yang belum menghantar data MARC ke UUM untuk dimuat naik ke sistem ini, adalah:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Universiti Sains Islam Malaysia (USIM) • Universiti Malaysia Kelantan (UMK) • Universiti Teknologi PETRONAS (UTP) <p>iv. Universiti Putra Malaysia (UPM) akan turut menghantar data MARC dari Perpustakaan Cawangan Kampus Bintulu Sarawak untuk dimasukkan ke KIP.</p> <p>Mesyuarat bersetuju supaya pautan aplikasi KIP dimasukkan ke Portal MyUniNet</p>	<p style="text-align: center;">Makluman</p> <p style="text-align: center;">Pentadbir Portal</p>	
<p>3.4</p>	<p>Bidang Kepakaran Pustakawan Mesyuarat dimaklumkan bahawa, Universiti Teknologi MARA (UiTM) akan menghantar satu borang kajian untuk mengumpul data-data kepakaran setiap pustakawan di IPTA/IPTS di bawah PERPUN. Kajian ini akan dilaksanakan secara atas talian.</p> <p>Wakil UPM dan UKM telah menawar diri untuk melaksanakan kajian ini secara atas talian, dan bersetuju untuk membuat analisa keputusan kajian berkenaan</p>	<p style="text-align: center;">Makluman</p> <p style="text-align: center;">USIM/UMK/UTP</p> <p style="text-align: center;">UPM</p> <p style="text-align: center;">Pentadbir Portal</p> <p style="text-align: center;">Makluman / UiTM</p> <p style="text-align: center;">UPM / UKM</p>	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 2/2012

MINIT 4.0	HAL-HAL LAIN		
4.1	<p>RFID ISO Compliant – HF atau UHF Mesyuarat dimaklumkan bahawa Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS) dalam proses untuk penilaian untuk menukar teknologi RFID <i>High Frequency</i> kepada <i>Ultra High Frequency</i> (UHF).</p> <p>Mesyuarat turut dimaklumkan bahawa terdapat beberapa perkara dan isu yang perlu diambil kira sebelum kerja-kerja penukaran ini dilaksanakan seperti, kesesuaian TAG, pintu keselamatan, dan reader dengan RFID UHF, serta kesesuaian sistem perpustakaan dengan RFID berkenaan.</p>	Makluman	
4.2	<p>Statistik Penggunaan Internet/Komputer dan Statistik Pertanyaan Rujukan Mesyuarat dimaklumkan bahawa UPM memerlukan dua statistik berikut;</p> <p>i. Statistik Penggunaan Komputer / Internet di makmal komputer di perpustakaan 2011.</p> <p>ii. Statistik pertanyaan rujukan / Meja Penasihat Pengguna 2011.</p> <p>Statistik ini akan digunakan untuk penambahbaikan perkhidmatan di perpustakaan UPM. Statistik ini perlu dihantar melalui emel kepada muiz@lib.upm.edu.my</p>	Pegawai/Pustakawan Sistem Maklumat	
4.3	<p>Polisi paparan Tesis Mesyuarat dimaklumkan bahawa, Majlis PERPUN telah bersetuju bahawa paparan tesis untuk dimasukkan ke Repositori Institusi hanya dibenarkan sehingga muka surat kandungan sahaja. Keputusan ini akan dimuktamadkan setelah mendapat minit mesyuarat PERPUN</p>	Makluman	
4.4	<p>Pembentangan Arkib Digital Wakil Perpustakaan Universiti Malaya telah membuat pembentangan Portal Arkib Digital yang dibangunkan menggunakan perisian terbuka Omeka. Portal Arkib Digital ini digunakan untuk menyimpan koleksi gambar yang mempunyai nilai sejarah kepada Universiti Malaya.</p>	Makluman	

MINIT MESYUARAT MySyL BIL 2/2012

4.5	Seminar Pemantapan Jiwa Kumpulan Perlaksana 2012 Mesyuarat dimaklumkan satu seminar akan dianjurkan oleh UUM pada 6-8 November 2012, dan UUM menjemput ahli MySyL yang berminat boleh mengisi borang penyertaan yang di muat turun dari portal http://cmslib.uum.edu.my/spjkg2012	Makluman	
4.6	Penangguhan Mesyuarat Mesyuarat ditangguhkan pada jam 1.30 tengahari dan disambung pada sebelah petang dengan sesi pembentangan sistem oleh pembekal dari Pintaran IT Sdn. Bhd.	Makluman	

Mesyuarat ditangguhkan pada pukul 1.30 petang dengan bacaan tasbih kifarah dan Surah Al-Asr.

Disediakan oleh:



Muizzudin Kaspol
Setiausaha,
Perpustakaan Sultan Abdul Samad.

Disahkan oleh:



CIK SARIFAH ABDULLAH
Timbalan Ketua Pustakawan
Perpustakaan Universiti Islam Antarabangsa Malaysia
merangkap Pengerusi MySyL